
Valná hromada jednoty TJ Sokol Troja za rok 2024 
konaná 13.3.2025 – Zpráva o činnosti výboru 
jednoty a o činnosti oddílů a odboru všestrannosti
za rok 2024
Naše  jednota  TJ  Sokol  Troja měla  v roce  2024  celkem  507  členů,  z toho  202  dětí 
a dorostenců,  305  dospělých  a  seniorů.  Oproti  roku  2022  došlo  k nárůstu  počtu  členů 
u všech oddílů.

Výbor  jednoty  pracoval  ve  složení  11  členů.  Starosta  Petr  Filip,  místostarosta  Tomáš 
Drdácký, jednatel Jan Luxa, hospodářka Bára Králová, náčelníci OSV Kateřina Šrámková 
a Tomáš Bryknar a další členové Jaroslav Fliegl, Štěpán Moučka, Milan Paukert, Slávek 
Vondřich, Vojtěch Valtr.

Výbor jednoty se v roce 2024 scházel 1× za měsíc a zabýval se zajištěním prostředků pro 
činnost jednoty (tj. pro odbor všestrannosti a dále pro oddíly KA, KO, OB, HO). Dále se 
zabýval  kontrolou  hospodaření  jednoty  i  jednotlivých  oddílů,  uzavíral  smlouvy 
s dodavateli  oprav,  kontroloval nájemce a úhrady nájemného,  zabýval se pravidly pro 
hospodaření  na  našich  chatách,  zajišťoval  vyúčtování  grantů,  posuzoval  nabídky  na 
využití areálu u Sokolovny. Usiloval o legalizaci hřiště kopané a zanesení do katastru.

Z hlediska počtu členů je největší  odbor všestrannosti (v roce 2024 211 členů) a i jeho 
činnost je v Troji nejvíce viditelná. Organizuje cvičení a sportování pro všechny věkové 
kategorie  (celkem 13  různých cvičení  z toho 5  pro  děti  a  8  pro  dospělé)  a  organizuje 
sportovní, kulturní a společenské akce v Troji (Karneval, naučné zájezdy, Strašidýlková 
cesta, Drakiáda, Mikulášská, seriál turnajů ve stolního tenisu, lyžařský kurz na Studánce 
a telemarkové soustředění). V roce 2024 dokončil nácvik dvou skladeb na všesokolský slet 
(Babí  léto  a  Mravenci)  a  vyvrcholením  bylo  vystoupení  ve  dvou  dnech  na  hlavním 
programu Všesokolského sletu v Edenu (cvičilo 16 žen a 8 dětí s vedoucí), tři naše členky 
se zapojily do činnosti župy Podbělohorské (Jana Šrámková – župní vedoucí pohybových 
aktivit, Kateřina Šrámková – místonáčelnice župy, Jana Crkvová – župní vedoucí zdravotní 
TV). Tým volejbalistů reprezentuje naší TJ v Amatérské volejbalové lize. Odbor zajišťuje 
každý týden 13 různých cvičebních hodin za pomoci 12 vyškolených cvičitelů 2. a 3. Třídy, 
uspořádal lyžařský výcvik na chatě U Studánky, má 10 instruktorů lyžování. V roce 2023 
organizoval 13 sportovních, kulturních a společenských akcí. Činnost OSV byla v roce 2023 
hodnocena jako úspěšná a plán činnosti byl splněn.

Druhý nejpočetnější je  oddíl kopané, kdy v roce 2024 se do oddílu přihlásily opět další 
děti a celkový počet byl v roce 2024 146 členů. V soutěžích PFS hrálo na jaře 2024 celkem 
7 týmů  (2  týmy  mužů,  1  tým  dorostu,  starší  žáci,  mladší  žáci  a  dva  týmy  starších 
přípravek) a na podzim 2024 6 týmů. Oddílu se nakonec podařilo zajistit činnost získáním 



a vyškolením nových trenérů pro mládež.  V srpnu 2024 zorganizoval oddíl  příměstský 
tábor pro mládež od 12 do 14 let se zaměřením na kopanou a soustředění pro přípravku 
a mladší žáky. Žáci se účastnili běhů na Sabatu. Koncem roku došlo ke změnám ve složení 
výboru oddílu. Problémem starších i mladších žáků byla na jaře 2024 docházka na zápasy 
způsobená zraněními, pracovními povinnostmi a u dětí i dalšími aktivitami rodin a dětí 
o sobotách a nedělích. Na podzim 2024 se docházka zlepšila u ml. žáků a přípravek. Mimo 
pravidelných soutěží se týmy účastnily v zimním období různých turnajů a zimních lig. 
I přesto,  že  některé týmy nedosahují  vždy úplně dobrých výsledků hodnotíme činnost 
oddílu KO v roce 2024 jako úspěšnou. Navíc je třeba pochválit oddíl KO za hospodaření 
v roce 2024, které skončilo sice záporným výsledkem, ale oddílu se podařilo ze ztráty cca 
250 tis. Kč téměř vyrovnat rozpočet a dosáhl ztráty cca 20 tis. Kč. Oddílu, resp. vedení 
přípravek a žáků se podařilo zajistit dílčí sponzoring pro provoz týmů. Činnost oddílu je 
založena na dobrovolnické práci, která je bezúplatná nebo v případě trenérů mládeže za 
mzdu, která je spíše symbolická. Změnilo se složení výboru oddílu – viz zpráva z VH – KO.

Oddíl kanoistiky, třetí nejpočetnější, měl v roce 2024 72 členů a opět velmi rozmanitou 
činnost a to v Rakousku jeli Salzu, horní Enns a pěšky do kopců, dále v srpnu s rodinami 
a dětmi ve Švýcarsku jeli 2× Sannu, 2× Giarsun Schult na Innu a další, v červnu sjížděli 
řeky v centrálním Norsku. Opět bych byl pro prezentování zajímavých akcí i v časopise 
Troja  nebo  zorganizoval  přednášku  s promítáním  fotek  pro  Trojské  občany.  Činnost 
oddílu v roce 2024 hodnotím jako úspěšnou. Oddíl KA má na starosti chatu U Studánky. 
Zajišťoval dřevo na zimu a další potřebnou údržbu. Hospodaření skončil s min. ztrátou cca 
500  Kč  Výbor  oddílu  bude  pracovat  ve  stejném  složení  jako  v předcházejících  letech. 
V roce 2025 plánuje Kamenici, TrnavuxRace, Balkán, Blanici, rodinné soustředění České 
Vrbné, Roudnice Kanufest,  Prague whitewate games,  Lipno, Teplá,  Hamerák, Slovinsko 
a další.

Oddíl  orientačního běhu měl  v roce  2024  celkem 53  členů.  Oddíl  se  v průběhu roku 
účastnil  různých  závodů  v Praze  i  mimo  Prahu  (Pražská  zimní  liga  v OB,  závody 
Pražského  žebříčku,  závody  v přespolním  běhu  Běchovice,  Velká  Kunratická  a  další). 
Příprava probíhala na chatě v Rokytnici. V květnu 2024 uspořádal Trojský orienťák opět za 
vysoké účasti  460 závodníků (zařazen do Žaketu Pražského poháru žactva v OB a  byl 
Přeborem Sokolské župy Podbělohorské.. To je nejvyšší účast ze všech akcí pořádaných 
naší TJ.  Oddíl se stará o chalupu v Rokytnici kde z vybraných poplatků za pobyt hradí 
provozní  náklady  a  stejně  tak  jako  na  chalupě  U  Studánky  brigádně  zajišťuje  dřevo 
a drobnou  údržbu  (při  brigádách  odpracovali  členové  oddílu  160  hodin  při  úpravě 
inventáře a dalších 276 hodin na chalupě v Rokytnici. Podrobnosti viz zpráva o činnosti 
oddílu. Činnost oddílu OB v roce 2024 považujeme za úspěšnou.

Činnost  oddílu horolezců viz přiložená zpráva. V roce 2024 měl oddíl celkem 25 členů. 
Činnost v roce 2024 byla úspěšná. 



Sportovní oddíly kanoistiky, horolezců a orientačního běhu skončily v roce 2024 s téměř 
vyrovnanými rozpočty (mírnými ztrátami do ±500 Kč, které vyrovnají v roce 2025). Odbor 
všestrannosti skončil s kladným hospodařením +42 tis. Kč a naproti tomu oddíl kopané 
skončil opět ve ztrátě 22 tis. Kč způsobené nezískáním požadovaných grantů. Jinak oddíl 
měl  v roce  předchozím  přebytek  63  tis.  Kč  a  v roce  2025  slibuje  vyrovnaný  rozpočet 
i s vyrovnáním ztráty za 2024.

V roce 2025 se nám pravděpodobně opět zvýší náklady na sportovní činnost a bude nutné 
v jednotlivých oddílech ponechat nebo zvýšit  oddílové příspěvky.  Odbor OSV ponechal 
příspěvky po zvýšení v roce 24 stejné i pro rok 2025. Oddíl kopané zvýšil příspěvky na rok 
2025 na 5700 Kč/osobu a rok, ostatní oddíly si výši příspěvků určily na svých VH. U OSV 
a kopané dochází ke změně v systému placení příspěvků a to na různé účty a s různým 
určením. Informace u jednotlivých oddílů a odboru. 

Závěrem hodnotím činnost jednoty jako úspěšnou a současně děkuji všem funkcionářům 
a cvičitelům, kteří se na tom podíleli za jejich práci a také všem členům za jejich snahu při 
sportech  a  cvičeních  a  za  jejich  disciplinovanost při  placení  členských  a  oddílových 
příspěvků v roce 2024. Za práci při zajišťování grantů, za vyúčtování grantů a za sledování 
a vykazování výsledků hospodaření chválím a děkuji  Báře Králové a Jardovi Flieglovi. 
Ještě musím zmínit, že začátkem roku 2025 dosáhly dvě naše cvičitelky 80-ti let, takže jim 
ještě jednou přeji štěstí a hlavně zdraví a prosím pro ně o potlesk.

Všem přeji do roku 2025 vše nejlepší, pevné zdraví a radost při sportování. 

V Praze dne 13.3.2025 Petr FILIP – starosta TJ


